
Zápis č.1 - z úvodního zasedání nové školské rady 

Schůzka se uskutečnila dne: 16.12.2021 

Přítomny: 

Za zřizovatele: J.Zlatohlávková 

                          M.Podhorová 

Za zákonné zástupce: M.Gerenscéry 

                                       T.Mokrá 

Za pedagogické pracovníky: M.Kocourková 

Host: a) J.Krejzarová – končící předseda školské rady 

          b) D.Chalupová – ředitelka školy 

Omluvena: M.Toncrová – karanténa 

Program: 

1)Oznámení výsledků přímé volby zástupců za zákonné zástupce. Informaci předala paní J.Krejzarová, 

která tímto dnem ukončila svou činnost ve školské radě (konec volebního období). 

2)Personální otázky v důsledku “COVIDU“ – zajištění řádného chodu školy – informovala ředitelka 

školy. 

3)Volba předsedy a místopředsedy školy. 

Předseda M.Podhorová 

                 Hlasování: Pro – 5 

                                    Proti – 0 

                                    Zdrželo se – 0  

Místopředseda M.Toncrová 

                Hlasování: Pro – 5 

                                    Proti – 0 

          Zdrželo se – 0 

4)Ředitelka školy znovu upozornila na nutnost včasného zajištění akce: ,,Rekonstrukce sociálního 

zařízení ve škole“ zřizovatelem tak, aby vlastní rekonstrukce proběhla v období letních prázdnin 2022. 

Zároveň znovu připomněla špatný technický stav ve sklepě( u MŠ). Jedná se o dlouhodobé závady, 

které je potřeba odstranit, aby se sklípek mohl používat (voda, rozvody el.energie, plísně). 

5)Další setkání školské rady je naplánováno na leden 2022. 

Zápis zapsala: J.Zlatohlávková 

Ve Dřísech dne 17.12.2021 



 


